
Hilversum 1 november 2021,

Schriftelijke vragen art. 41 van de SP aan het college over vragen in de vragenlijst van het 
Burgerpanel

De SP werd erop gewezen dat in de vragenlijst van het Burgerpanel gemeente Hilversum 
(https://www.burgerpanelhilversum.nl/) de volgende vraag staat:

Stel, u mag 100 punten verdelen over de volgende mogelijke projecten, aan welke projecten zou u 
punten toekennen?

Waarbij één van de keuzes is:
- meer ruimte voor automobilisten en parkeren (bijvoorbeeld tweerichtingsverkeer auto deel 
Emmastraat instellen)

NB: Naast de Kerkbrink is dit de enige andere optie waar een specifiek ruimtelijk voorbeeld staat.

Tweerichtingsverkeer in de Emmastraat is in een eerdere periode door de gemeenteraad 
afgeschoten, o.a. wegens gebrekkige veiligheid, vermindering van groen en parkeerplekken, en 
gebrek aan draagvlak in de buurt en bij de winkeliers in de Emmastraat.  
Het is de SP totaal onduidelijk waarom dit voorbeeld wordt gegeven bij 'meer ruimte voor 
automobilisten en parkeren', niet alleen omdat de voorgestelde maatregel voor minder (!) 
parkeerplekken zorgt, maar ook omdat hier een voorstel wordt gedaan waarvoor geen politiek 
draagvlak is. Ons bekruipt het gevoel dat hier een politiek spelletje wordt gespeeld. Willen we echt 
weten wat de inwoner wil of wordt hier het VVD verkiezingsprogramma gepresenteerd?
De SP wenst daarom van het college te horen hoe en waarom deze specifieke optie in de enquête 
terecht is gekomen.
Tevens vragen wij het voorbeeld in deze vraag onmiddellijk te schrappen.
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